

# TREASURES

## THAILAND

泰国瑰宝



# THE SARANN

KOH SAMUI



*What will you remember?*

Will it be the breathtaking view from your infinity edge pool, the spacious tropical villa, the pristine white sand beach, or the scrumptious cuisine? Come and experience the island getaway you have been longing for at Koh Samui's most intimate boutique resort.



95-96 Moo 3, Chaweng Noi Beach, Tambol Bophut,  
Koh Samui, Suratthani, Thailand 84320  
Tel. +66 77 448 540 Fax. +66 77 448 541  
Email: [info@TheSarann.com](mailto:info@TheSarann.com) or [rsvn@TheSarann.com](mailto:rsvn@TheSarann.com)

[www.TheSarann.com](http://www.TheSarann.com)



## The Sarann, Koh Samui

THE SARANN  
KOH SAMUI

位于苏梅岛的查汶诺伊海滩的尖端，它提供放松和豪华的sarann独特的水平。从苏梅国际机场只需20分钟，你会来到这个海边别墅，度假村提供安静和方便之间的平衡。

酒店拥有49间客房和别墅：海景泳池别墅，泳池别墅，按摩浴缸套房和豪华房。最近的别墅，是在大海和度假村的优质住宿的海滨泳池别墅。所有房间均设有空调，平板电视和dvd播放器，电子保险箱、迷你酒吧。

野生姜，海滨餐厅和酒吧，提供一个混合泰国和当代西方美食的地方。在开放的露台餐厅可以让客人感觉更轻松愉快。

在水疗中心，你可以放纵自己和整体治疗。在你待在这的期间，度假村还提供其他服务，如无边泳池，健身中心，图书馆和网络空间，以及服务组织游览和交通。

# The Sarann, Koh Samui

Located on the tip of Koh Samui's Chaweng Noi beach, The Sarann provides a distinctive level of relaxation and luxury. Just 20 minutes from Samui International Airport, you will arrive at this oceanfront villa resort which offers a balance between quiet and convenience.

The resort has 49 rooms and villas: Sea Front Pool Villa, Jacuzzi Villa, Jacuzzi Suite and Deluxe Room. The closest villas to the sea and the premium accommodation in this resort are the Sea Front Pool Villas. All rooms feature air-conditioning, flat screen television and DVD player, electronic safe and mini bar.

Wild Ginger, the beachside restaurant and bar, serves a mix of Thai and contemporary Western cuisine. Dining at the open terraces can make guests feel more relaxed and cheerful.

You can pamper yourself with relaxing and holistic treatments at the Spa. The resort also provides other services such as infinity edge pool, fitness centre, library and internet room, as well as service for organizing excursions and transportation during your stay.



#### Room Facilities



#### Hotel Facilities



#### Outdoor Facilities



#### Other Services



95-96 Moo 3, Chaweng Noi Beach, Tambol Bophut,  
Koh Samui, Suratthani 84320 Thailand  
Tel: +66 77 448 540 Fax: +66 77 448 541  
E-mail: [rsvn@TheSarann.com](mailto:rsvn@TheSarann.com) Website: [www.TheSarann.com](http://www.TheSarann.com)